

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3517181

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	12/30/2014
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
ECOLE CENTRALE DES ARTS ET MANUFACTURES (AKA ECOLE CENTRALE PARIS)	12/30/2014
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	CENTRALESUPELEC
Street Address:	PLATEAU DU MOULON
Internal Address:	3, RUE JOLIOT CURIE
City:	GIF SUR YVETTE CEDEX
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	F-91192
PROPERTY NUMBERS Total: 3	
Property Type	Number
Patent Number:	8890862
Patent Number:	8126291
Patent Number:	8131069
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)685-0573
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	7035212297
Email:	agoode@young-thompson.com
Correspondent Name:	YOUNG & THOMPSON
Address Line 1:	209 MADISON ST., SUITE 500
Address Line 4:	ALEXANDRIA, VIRGINIA 22314
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	0512-10045-MISC
NAME OF SUBMITTER:	BENOIT CASTEL
SIGNATURE:	/Benoit Castel/
DATE SIGNED:	09/09/2015
Total Attachments: 2	
source=0512-1772_8126291_MERGER#page1.tif	

MAR 08-SEP-2015 12:14

P. 002

Merger

ATTESTATION/DECLARATION

I the undersigned, FORSANS Haxne, NOTARY PUBLIC at GIF SUR YVETTE France
 Le soussigné, FORSANS Haxne....., NOTAIRE à GIF SUR YVETTE France

Declare having carefully examined the French Decree n° 2014-1679 of December 30, 2014

Déclare par la présente avoir soigneusement étudié le Décret Français n° 2014-1679 du 30 décembre 2014

As a result, I confirm, that

Par conséquent, le soussigné déclare que

ECOLE CENTRALE DE PARIS

located at Grande Voie des Vignes – F-92290 Chatenay-Malabry, France
sise à Grande Voie des Vignes – F-92290 Chatenay-Malabry, France

and/et

ECOLE SUPERIEURE D'ÉLECTRICITE

located at 3 rue Joliot Curie, F-91190 GIF SUR YVETTE, France
sise à 3 rue Joliot Curie, F-91190 GIF SUR YVETTE, France

**have been unified in order to create a new entity under the name of CentraleSupélec
 ont été réunies en vue de la création d'une nouvelle entité sous le nom de
 CentraleSupélec.**

CENTRALESUPELEC is a Public establishment with scientific, cultural and professional character duly organized and existing under the laws of France and having its head office at **Plateau de Moulon, 3 rue Joliot Curie, F-91192 GIF SUR YVETTE Cedex, France.**

CENTRALESUPELEC est un établissement public à caractère scientifique, culturel et professionnel dûment organisé selon les lois de France avec siège à **Plateau de Moulon, 3 rue Joliot Curie, F-91192 GIF SUR YVETTE Cedex, France.**

CENTRALESUPELEC was officially created on December 30, 2014 by decree French Decree n° 2014-1679 and **CENTRALESUPELEC** does definitely substitute to Ecole Centrale de Paris and Ecole Supérieure d'Électricité in their rights and obligations from January 1st 2015, date of effect of the decree.

CENTRALESUPELEC a été officiellement créée le 30 décembre 2014 par le Décret français n° 2014-1679 et **CENTRALESUPELEC** substitue définitivement l'Ecole Centrale de Paris et l'Ecole Supérieure d'Électricité dans leurs droits et obligations à partir du 1er janvier 2015, date d'entrée en effet du décret.

Seal/Sceau

Signature



*Haxne Forsans
 le 08/03/2015*

PATENT

REEL: 036516 FRAME: 0206

Printed name/Nom ABRAHANSSON FORSANS Hanne-Merete

NOTARY PUBLIC/NOTAIRE